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P R O T O K Ó Ł  Nr  XXII/12 

sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie  

odbytej w dniu 31 stycznia  2012r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie  

 

Godzina rozpoczęcia: 13:00 

Godzina zakończenia: 15:40 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie - 

Pan Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych 

jest  11 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską , 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego, 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w roku 

2012. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie rozwiązania 

Komisji Problemowej ds. oświaty na terenie gminy Mieroszów. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Miejskiej w Mieroszowie na I półrocze 2012r. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu Radnego Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

11. Sprawozdanie Komisji Ogólnej za 2011r.  

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2011r. 

13. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

14. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

15. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

16. Zakończenie obrad. 

Uwag  do porządku obrad nie było. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie poinformował, że protokół  

z poprzedniej sesji Rady Miejskiej tj. z dnia 30 grudnia 2011r. został sporządzony  

w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołów. 

Uwag nie zgłoszono. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 28 listopada 2011r. został przyjęty 11 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującym się” . 
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Ad.4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w odniesieniu do pkt. 10 sprawozdania Burmistrza 

zwrócił się z pytaniem czego dotyczył aneks do umowy na realizację zadania pod 

nazwą Centrum Rekreacji i Wypoczynku w Golińsku z udziałem środków 

Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

 

Omówione sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Omówione sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz złożyła wniosek o nadanie nazwy ulicy dla drogi 

publicznej, zlokalizowanej na działce 178/3 w obrębie geodezyjnym Sokołowsko. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Radna – Pani Katarzyna Wolska zwróciła się z prośbą aby firma SANIKOM 

częściej opróżniała kontenery w Sokołowsku ponieważ są one często przepełnione i 

mieszkańcy zostawiają śmieci dookoła kontenera. 
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Radna – Pani Agnieszka Mądrzak – Wendycz zwróciła się z pytaniem  czy jest 

możliwość eksploatacji w okresie zimy drogi wojewódzkiej między Unisławiem 

Śląskim a Rybnicą Leśną. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera zwrócił uwagę, że lampa przy  skrzyżowaniu ul. Polnej 

i ul. Dąbrowszczaków często gaśnie a chodnik przy ul. Polnej jest w fatalnym stanie. 

 

Radny – Pan Robert Gałązka zwrócił się z prośbą aby zabezpieczyć doraźnie na 

czas zimy dziury w jezdni przy ul. Dąbrowszczaków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że do 

Biura Rady wpłynęło pismo w sprawie desygnowania przedstawicieli Rady Miejskiej 

do komisji przetargowej. 

 

Burmistrz Mieroszowa wyjaśnił, że pismo jest kierowane do Radnych, których 

uchwałą Rady desygnowano do prac w komisjach przetargowych. Wybrani Radni 

muszą podjąć decyzje, w której komisji chcą  i mogą wziąć udział. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy. 

 

Po przewie Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z prośbą o przesunięcie 

pkt. 15 porządku obrad i omówienie go w pkt. 7 ponieważ są mieszkańcy gminy, 

którzy chcieliby odczytać apel do Radnych i Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował odczytanie apelu teraz bez zmiany 

porządku obrad. 

 

Propozycja została przyjęta jednogłośnie. 

 

Pani Skalska  mieszkanka Sokołowska odczytała apel mieszkańców Sokołowska 

odnośnie zamknięcia szkół. 
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Apel stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych w roku 2012 

omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując  

że ustawa z dnia 26 października 1982 roku o wychowaniu w trzeźwości                                

i przeciwdziałania określiła zadania w zakresie prowadzenia działań związanych                           

z profilaktyką i rozwiązywania problemów alkoholowych jako zadanie własne gminy. 

Dokumentem  stanowiącym podstawę prawną podejmowanych przez gminę działań 

stanowi Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

corocznie uchwalany przez Radę Gminy. Inicjatorem zadań z zakresu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych w gminie objętych gminnym programem 

jest  Gminna  Komisje Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Program ten 

realizowany jest przez Ośrodek Pomocy Społecznej. 

          Przedłożony Radzie Miejskiej Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych  uzyskał akceptację  członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mieroszowie. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały  

i poddał go pod głosowanie. 
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Uchwała Nr XXII/96/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 stycznia 2012r.  

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w roku 2012 została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie rozwiązania 

Komisji Problemowej ds. oświaty na terenie gminy Mieroszów omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, informując że Zgodnie z art. 21 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym (Dz.U z 201r., Nr 142, poz. 1591 

z późn. zm.) oraz § 14 ust. 3 pkt. 1 Statutu Gminy Mieroszów przyjętego Uchwałą Nr 

XII/46/07 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 czerwca 2007r. z późn. zm. Rada 

Miejska Mieroszowa w 31 marca 2011r.  Uchwałą Nr  XI/39/11 powołała  Komisję 

Problemową ds. oświaty na ternie gminy Mieroszów. Komisja zajęła się analizą 

dokumentów związanych z oświatą na terenie gminy oraz wypracowała opinię 

 i wnioski na temat skutków społecznych i ekonomicznych reorganizacji placówek 

oświatowych. 

 Na sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 30 grudnia 2011r. Komisja 

Problemowa złożyła sprawozdanie z prac, tym samym kończąc swoją działalność. 

 W związku z powyższym uzasadnione jest podjęcie przedmiotowej uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXII/97/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 stycznia 2012r. w 

sprawie rozwiązania Komisji Problemowej ds. oświaty na terenie gminy Mieroszów 

została podjęta 14 głosami „za” . 

 



 7 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie uchwalenia 

planu pracy Rady Miejskiej w Mieroszowie na I półrocze 2012r. omówił 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat. Proponowany plan 

pracy Rady Miejskiej Mieroszowa przedstawia się następująco :  

1. Reorganizacja placówek oświatowych na terenie gminy Mieroszów. 

2. Realizacja inwestycji w gminie Mieroszów.  

3. Stopień realizacji Strategii Gminy Mieroszów.  

4. Plany zagospodarowania przestrzennego. 

5. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Mieroszów. 

6. Plany pracy Komisji Rady Miejskiej na II półrocze 2012r.  

7. Plan pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2012r.  

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2011 - absolutorium. 

9. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej oraz Gminnej Komisji Przeciwdziałania  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

10. Gospodarka wodno – ściekowa na terenie Gminy Mieroszów. 

11. Informacja o arkuszach organizacyjnych szkół na rok szkolny 2011/2012 

 
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał 

go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXII/98/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 stycznia 2012r. w 

sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2012r. została podjęta 

14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z prośbą Radnego – Pana Marcina 

Komorowskiego złożył wniosek o przesunięcie w porządku obrad pkt. dotyczącego 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu. 

 

Wniosek został przyjęty 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

W związku z prośbą Radnego – Pana Marcina Komorowskiego pkt. 10 dotyczący 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu będzie omówiony w pkt. 13 porządku obrad. 

 

Ad.10. Sprawozdanie Komisji Ogólnej za 2011r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2011r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu 
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Ad.12.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że na 

poprzedniej sesji Radna – Pani Justyna Pichowicz złożyła interpelacje, na którą 

otrzymała odpowiedź na piśmie. 

 

Ad.13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu Radnego Rady Miejskiej w Mieroszowie omówił 

Przewodniczący Rady Miejskiej, informując że w dniu 9 stycznia 2011r. Pan Marcin 

Komorowski złożył pismo do Przewodniczącego Rady Miejskiej  Mieroszowa,  

w którym poinformował, iż z dniem 9 stycznia 2011r. zrzeka się mandatu Radnego 

Rady Miejskiej Mieroszowa .  

W związku powyższym, działając zgodnie z art. art. 383 § 1 pkt. 4 ustawy z dnia  

 5 stycznia 2011r. – Kodeks wyborczy niezbędne jest podjęcie przez Radę Miejską 

uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu. 

 

Radny – Pan Marcin Komorowski podziękował za współpracę oraz przeprosił 

wyborców za konieczność złożenia mandatu ale rozpoczęta działalności nie pozwala 

na rzetelne wywiązywanie się z funkcji radnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej również podziękował za roczną współpracę  

z Radnym – Panem Komorowskim . 

 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XXII/99/12 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 stycznia 2012r.  

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego Rady Miejskiej  

w Mieroszowie została podjęta 13głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Ad.14.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

  

Na pytanie Przewodniczącego  Rady Miejskiej w odniesieniu do pkt. 10 

sprawozdania Burmistrza  czego dotyczył aneks do umowy na realizację zadania pod 

nazwą Centrum Rekreacji i Wypoczynku w Golińsku z udziałem środków 

Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich odpowiedzi 

udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że odnosi się to do zweryfikowanej 

kwoty również odnośnie zasad przekazywania kwoty na rachunek beneficjenta, że 

będzie to płatność jednorazowa. W § 7 uległ zmianie zapis w ust. 1 dotyczący 

obowiązku beneficjenta jeżeli chodzi o złożenie osobiście lub przez pełnomocnika 

reprezentującego do samorządu województwa wniosek o płatność i również w 

układzie operacji przeprowadzonej w okresie od 15 do 25 listopada. Ten zapis został 

uszczegółowiony. Wcześniej, w zapisie umowy tego nie było. 

 

 W odniesieniu do wniosku Radnej – Pani Justyna Pichowicz o nadanie nazwy ulicy 

dla drogi publicznej, zlokalizowanej na działce 178/3 w obrębie geodezyjnym 

Sokołowsko Burmistrz Mieroszowa poinformował, że wiąże się to z pewną 

procedurą. Zostanie temu wnioskowi nadany bieg formalno – prawny związany z 

nadaniem nazwy ulicy i zakończy się to przygotowaniem projektu uchwały Rady. 

 

W związku z prośbą Radnej – Pani Katarzyny Wolskiej aby firma SANIKOM 

częściej opróżniała kontenery w Sokołowsku ponieważ są one często przepełnione 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że ten temat zostanie zgłoszony spółce 

SANIKOM w celu zmonitorowania  czy jest możliwość zwiększenia częstotliwości 

opróżniania tych pojemników. 

 

 Na pytanie Radnej – Pani Agnieszki Mądrzak – Wendycz w sprawie możliwości 

eksploatacji w okresie zimy drogi wojewódzkiej Burmistrz Mieroszowa 

poinformował, że ta droga jest wyłączona z ruchu w okresie zimy. Kierowcy, którzy 
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tam próbują przejechać nie czytają tablicy informacyjnej, umieszczanej tam zawsze 

przed sezonem zimowym.  

 

W związku z uwagą Radnego – Pana Henryka Mizery, że lampa przy  skrzyżowaniu 

ul. Polnej i ul. Dąbrowszczaków często gaśnie a chodnik przy ul. Polnej jest w 

fatalnym stanie Burmistrz Mieroszowa poinformował, że sprawa oświetlenia zostanie 

przekazana do rejonu energetycznego z którym gmina ma umowę na eksploatację. 

Jeżeli chodzi o chodnik to tutaj trzeba rozpatrzyć kwestie finansowe ponieważ takich 

chodników na terenie miasta jest kilka np. ul. Mickiewicza, ul. Słowackiego. Gdyby 

były środki umożliwiające naprawę tych chodników to byłoby to realizowane przez 

gminę.  

 

W związku z prośbą Radnego – Pana Roberta Gałązki  aby zabezpieczyć doraźnie 

na czas zimy dziury w jezdni przy ul. Dąbrowszczaków Burmistrz Mieroszowa 

poinformował, że gmina zleciła firmie drogowej wyłatanie tych dziur ale niestety 

warunki zimowe nie pozwalają na razie na wykonanie tego zlecenia. 

 

Ad.15.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem czy została rozpatrzona 

kwestia schronienia dla pani pobierającej opłatę parkingową. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, zostało zlecone referatowi Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji i Ochrony Środowiska  rozpoznanie możliwości zakupienia 

takiego przenośnego pomieszczenia, poza tym Burmistrz zwrócił się do Prezesa 

ZGKiM z pytaniem czy jest możliwość postawienia „koksiaka” w obszarze parkingu, 

na chodniku. Jeżeli taka możliwość będzie to w najbliższym czasie taki „koksiak” 

zostanie ustawiony. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła uwagę na kwestie odśnieżania parkingu  

w rynku i konieczności wywiezienia z tego terenu nadmiaru śniegu. 
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Burmistrz Mieroszowa w odpowiedzi na powyższe poinformował, że zwróci uwagę 

pracownikom obsługującym maszyny do odśnieżania żeby robili to dokładniej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał korespondencję, która wpłynęła do Biura 

Rady. Między innymi pismo spółki „MIEROSZÓW – TRANS” dotyczące dopłaty do 

nierentownych kursów komunikacji publicznej na terenie gminy Mieroszów oraz 

odpowiedź Burmistrza na to pismo. Pan Burmistrz w swojej odpowiedzi 

poinformował, że nie widzi podstaw do uwzględnienia wniosku spółki, Na podstawie 

obowiązującego rozkładu jazdy wyliczono opłatę dla spółki na miesiąc luty w 

wysokości 865, 70 zł netto i nie jest to wygórowana opłata w stosunku do kosztów 

jakie gmina musi ponieść w związku z utrzymaniem przystanków ( odśnieżania, 

sprzątania, opróżniania  koszy itp.). 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, że fakt podpisania umowy na 

korzystanie z przystanków  nie oznacza, że nagle te kursy staną się rentowne, ale 

faktycznie część gmin w powiecie dopłaca do tych kursów bo przewoźnik ma prawo w 

każdej chwili do zmiany rozkładu jazdy i zlikwidowania kursów nierentownych. 

 

Ad.16.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął XXII sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska 


